
Zápis z jednání Školské rady dne 14. 10. 2024  

  

Místo: Ředitelna školy v Humpolci, Školní 764  

Účast: Ing. Jan Hladký, PhD. – předseda školské rady, Ing. Zdeněk Smištík – ředitel 
školy, Mgr. Lenka Zahálková – statutární zástupkyně ředitele, Ing. Miroslav Houška 
– náměstek hejtmana Kraje Vysočina, Ing. Pavel Hájek – radní Kraje Vysočina, Václav 
Žák – zástupce žáků, Václav Mrtka – zástupce žáků. 

 

Nepřítomni: 0 

  

 

Program:  

1. Úvod a školní řád 

Jednání školské rady zahájil pan ředitel Ing. Zdeněk Smištík přivítáním všech 
přítomných. Na úvod předložil členům rady k prostudování aktuální verzi školního řádu 
s možností vznést případné připomínky či návrhy na úpravy. Pan ředitel následně sám 
upozornil na nové změny či úpravy ve školním řádu a vyzdvihl ty nejpodstatnější, které 
byly do dokumentu zapracovány, aby se členové rady mohli zaměřit na klíčové úpravy. 

Pan doktor Hladký upozornil na novou úpravu ve školním řádu, která nově stanovuje 
již pouze jedinou hranici absence žáků na 30 %, a zdůraznil význam této změny. Pan 
ředitel doplnil kolegu s tím, že aktuálně se jako zásadní problém jeví absence zejména 
v odborném výcviku. Upozornil, že pokud žák zamešká velkou část odborného 
výcviku, může to představovat komplikaci do budoucna. Zatímco absenci v teoretické 
výuce, případně chybějící známky, lze po dohodě s vyučujícím doplnit, u odborného 
výcviku je potřeba chybějící hodiny nahradit (napracovat), což je výrazně složitější. 

Paní Mgr. Zahálková dále doplnila k projednávanému tématu, že v části školního řádu 
týkající se kázeňských opatření došlo k obecnému zpřísnění pravidel. 

Po stručné, avšak věcné diskusi nad navrhovanými úpravami školního řádu dospěli 
členové školské rady k závěru, že nové znění dokumentu odpovídá požadavkům 
a potřebám školy. Vzhledem k tomu, že nebyly vzneseny žádné připomínky ani 
námitky, přijali členové školské rady nové znění školního řádu bez dalších výhrad 
a námitek. 

 

2. Volba předsedy školské rady 

Dalším bodem jednání školské rady byla volba předsedy. Na návrh pana Ing. Houšky 
byl na funkci předsedy školské rady navržen pan doktor Hladký. Žádný z přítomných 
nebyl proti, ba naopak, návrh byl jednoznačně přijat s pozitivní odezvou. 

Pan doktor Hladký tento návrh přijal a školská rada ho tak jednomyslně schválila jako 
předsedu školské rady. 

  



3. Výroční zpráva 

V další fázi jednání navrhl pan Ing. Houška projednat bod týkající se schválení výroční 
zprávy za rok 2023/2024. Pan doktor Hladký k tomuto tématu poznamenal, že 
v současném školním roce 2024/2025 došlo k nárůstu počtu pedagogických 
pracovníků oproti předchozímu školnímu roku. Mgr. Zahálková, s podporou pana 
ředitele, doplnila, že škola nyní funguje na plnou kapacitu, co do počtu žáků a skutečně 
se výrazně rozrostla. Dále pan doktor Hladký upozornil na investice realizované 
v minulém školním roce, mezi které patřilo pořízení nové techniky pro pracoviště 
školního statku, včetně traktoru a dalších zařízení, která přispěla k modernizaci 
a zefektivnění výuky. 

V rámci diskuse o provedených investicích pan ředitel dále nastínil plán budoucích 
investic. Mezi prioritami je pořízení další techniky a zejména modernizace učeben na 
pracovišti v Nádražní ulici. 

Dále pan Ing. Hájek vznesl dotazy ohledně výkazních čísel týkajících se doplňkové 
činnosti. Pan ředitel na tuto otázku reagoval s uspokojením nad dosaženými výsledky 
za školní rok 2023/2024. Nicméně, s ohledem na budoucnost vyjádřil obavy z vývoje 
čísel z pronájmu ubytovacích prostor na internátu. V souvislosti s plánovanou 
rekonstrukcí v ulici Nádražní, která se dotkne i přilehlého domova mládeže (internátu), 
očekává, že nebude možné pronajímat ubytovací prostory v takovém rozsahu jako 
dosud. Tím pádem předpokládá snížení výnosů z doplňkové činnosti. Všichni přítomní 
vyjádřili pochopení, že vzhledem k omezeným možnostem provozovat ubytovací 
služby v důsledku rekonstrukce je situace se sníženým výnosy nevyhnutelná. 

Pan Ing. Hájek se dále zajímal o výsledky vzdělávání, konkrétně o úspěšnost žáků 
u závěrečných zkoušek a maturit. Pan ředitel v diskusi na toto téma objasnil aktuální 
situaci a upozornil, že většina žáků, kteří neuspěli u závěrečných zkoušek (maturit), 
úspěšně složila zkoušku v opravných termínech. 

 

4. Závěr 

Na závěr jednání školské rady bylo provedeno hlasování o schválení výroční zprávy. 
Po pečlivém zvážení všech předložených informací byla výroční zpráva jednomyslně 
schválena, což svědčí o shodě a podpoře všech členů rady. 

 

 

 

V Humpolci dne 14. 10. 2024 

  

Zapsal: Mgr. Jan Machyán 

  

Ověřil: Ing. Jan Hladký, Ph.D. dne 14. 10. 2024 

 


